

1. The State Administration for Market Regulation has issued a compulsory product certification management announcement for explosion-proof electrical appliances, domestic gas appliances and household refrigerators with a calibration volume of 500L or more (with 2019 updated catalogue)

CHINA MA

The State Administration for Market Regulation issued [2019] No. 34 Announcement on the implementation of the requirements for the management of explosion-proof electrical products from production license to compulsory product certification, involving products: CNCA-C23-01: Explosion-proof electrical, CNCA-C24-01: Household gas appliances , CNCA-C07-01: The following products in household and similar equipment - household refrigerators and food freezers (capacity of more than 500L).

China Compulsory Certification system (CCC) requires that all products in the CCC catalogue must be CCC certified before they can be shipped or imported. There are 21 categories of products in the latest CCC catalogue implemented in 2019, including wire and cable, circuit switches and electrical equipment for protection or connection, low-voltage electrical appliances, low-power motors, power tools, electric welders, household and similar equipment, audio and video equipment, information technology equipment, lighting appliances, motor vehicles and its safety accessories, motor vehicle tires, safety glass, agricultural machinery products, telecommunications terminal equipment, fire protection products, explosion-proof electrical appliances, household gas stores.

STC is a designated testing laboratory of Certification and Accreditation Administration of the People's Republuc of China (CNCA) that undertakes CCC testing for toys, electronic appliances, lighting and IT products. For more information, please email hkstc@stc.group.



市场监管总局对防爆电气、家用燃气器具和标定容积 500L 以上家用电冰箱实施强制性产品认证管理公告(内有 2019 年更新目录)

市场监管总局发出〔2019〕34号关于防爆电气等产品由生产许可转为强制性产品认证管理实施要求的公告,涉及产品: CNCA-C23-01: 防爆电气、CNCA-C24-01: 家用燃气器具、CNCA-C07-01: 家用和类似用途设备中的下列产品--家用电冰箱和食品冷冻箱(容积500L以上)。

中国强制性认证制度(CCC)要求,凡是在CCC目录内的产品在中国销售必须获得CCC证书后才能出 厂或进口。2019年实施最新CCC目录内产品有21大类:电线电缆、电路开关及保护或连接用电器装 置、低压电器、小功率电动机、电动工具、电焊机、家用和类似用途设备、音视频设备、信息技术 设备、照明电器、机动车辆及安全附件、机动车辆轮胎、安全玻璃、农机产品、电信终端设备、消 防产品、安全防范产品、装饰装修产品、儿童用品、防爆电气、家用燃气灶具。



本中心是获中国国家认证认可监督管理委员会(CNCA) 对玩具、电子电器、灯饰和IT产品承担CCC测试之指定实验室。如有需要,电邮hkstc@stc.group.

CHINA M

Source: http://www.cnca.gov.cn/xxgk/ggxx/2019/201907/t20190709_57301.shtml

2. Pass Rate over 99% of National Dairy Products for 3 Consecutive Years

In recent years, market supervision departments at all levels have adhered to strict prevention at the source, continuously increased the supervision of dairy products, promoted the transformation and upgrading of the dairy industry, and enhanced the food safety level of dairy products. According to the data released by the State Administration of Markets and Regulations, the pass rate of supervision and inspection of dairy products has exceeded 99% for three consecutive years. Melamine in infant formula milk powder has not been detected for 10 consecutive years, and Aflatoxin M1 has not been detected in dairy products for 5 consecutive years. In 2018, the pass rate of dairy products sampling of the State Administration sampling test is 99.8%, which is the highest rate of sampled test food. Among them, the qualified rate of samples for infant formula milk powder reached 99.9%.

国乳制品监督抽检合格率连续 3 年在 99%以上

近年来,各级市场监管部门坚持源头严防,持续加大乳制品的 监管力度,推动了乳制品产业转型升级,提升了乳制品的食品 安全水平。据国家市场监督管理总局公布的数据,乳制品的监 督抽检合格率连续三年在99%以上,婴幼儿配方乳粉中三聚氰 胺连续10年零检出,乳制品中黄曲霉毒素M1连续5年未检出。 2018年国家食品安全监督抽检乳制品样品合格率为99.8%,是抽 检合格率最高的一类食品。其中婴幼儿配方乳粉抽检样品合格 率达到99.9%。



3. The Announcement of "Vehicle Child Restraint System (Child Seat) Evaluation Rules (2019 Edition)"

The Children's Restraint System (CRS) Product Evaluation Rules (2017 Edition), was implemented on July 1, 2017, for the various types of child restraint system products sold in the Chinese market, adopting a Q series dummy for collision performance test, which provided a comprehensive evaluation and detailed result. From the evaluation results in the past few years, we can see that the group of children's restraint system product in Chinese market has a large span, long duration, and various installation







methods. Usually, a product will be divided into different groups and different installation methods as a result, several reports will be generated. It will affect the judgment of consumers on the performance of the product which caused some confusion. Therefore, the revised "Children's Restraint System (CRS) Product Evaluation Rules (2019 Edition)" uniformly processes the evaluation results, each product received only have one evaluation grade. For the consumers, the single grade will be more precise, clearer and easier to use

CHINA MARK

车用儿童约束系统(儿童座椅)评价规则(2019年版)公示

2017年7月1日实施的《儿童约束系统(CRS)产品评价规则(2017年版)》针对中国市场上销售的各种类型儿童约束系统产品,采用Q系列假人进行碰撞性能的测试,评价指标更加全面,结果更加详细。从几年来的评价结果中,我们可以看到,中国市场上的儿童约束系统产品组别跨度大,使用时间长,安装方式多样,通常一款产品会分不同组别不同安装方式几个结果同时出现,这在一定程度上影响了消费者对产品性能好坏的判断,造成一些困惑,因此,本次修订的《儿童约束系统(CRS)产品评价规则(2019年版)》对评价结果进行了加权统一的处理,使每款产品仅得到一个评价等级,结果清晰明了,便于使用。

Source: http://www.c-ncap.org/crs/content/1b94f427dbe74dd186706a84a4a177c9

4. Public Consultation on 43 types of National Food Safety Standards

The National Health Commission issued 43 types of food safety standard and 4 types of standard revisions (Interim) in "National food safety standard for the use of food additives – Citrus Yellow"

National standard food additives include: citrus yellow, mulberry red, DL-alanine, L-threonine, sodium gluconate, α -cyclodextrin etc.

柑橘黄等 43 项食品安全国家标准公开征求意见

国家卫生健康委办公厅发布了《食品安全国家标准食品添加 剂 柑橘黄》等43项食品安全国家标准及4项标准修改单 (征求意见稿)。

国标食品添加剂包括: 柑橘黄、桑椹红、DL-丙氨酸、L-苏氨酸、 葡萄糖酸钠、α-环状糊精等。

Source: https://www.woyaoce.cn/news/470146.html





5. The New National Standard for Lithium Batteries will be Implemented on July 1, 2019

According to the website of the National Standardization Committee, the national standard GB/T36972-2018 "Lithium-ion battery for electric bicycles" was officially released on December 28, 2018, and will be implemented on July 1, 2019.

CHINA N

This standard is of great significance and role in promoting the comprehensive standardization and application of lithium-ion batteries for electric bicycles and the promotion. It also leads to a healthy and sustainable development path for lithium-ion batteries for electric vehicles.

STC's CNCA-designated CCC testing laboratories in Dongguan and Hong Kong provide one-stop services to customers worldwide, including testing for China Compulsory Certification(CCC), CB, as well as testing and certification forproducts exporting to Europe and America. For further information on our testing and certification services, please email: dgep@stc.group

锂电池新国标将于 2019 年 7 月 1 日实施

据国家标准化委员会网站消息,GB/T36972-2018《电动自行车用锂离子蓄电池》国家标准于 2018 年 12 月 28 日正式发布,将于 2019 年 7 月 1 日正式实施。

该标准对推动电动自行车用锂离子电池综合标准化工作及电动自行车锂离子电池推广应用具有重要 意义和作用,同时也为电动车用锂离子电池引领了一条健康、可持续发展的道路。



STC 东莞和香港实验室是 CNCA 指定的中国强制性认证指定实验室,为 客户提供全球一站式服务,包括中国强制性 CCC 测试、CB 和输出欧美 产品的检测和认证服务,如需进一步了解有关测试和认证资料,可电 邮: dgep@stc.group

Source: https://www.energytrend.cn/news/20190717-72561.html

6. The Latest Standard "Furniture Leather GB/T 16799-2018" will be Effective from July 1, 2019

The new standard "Furniture Leather GB/T 16799-2018" will be effective on July 1, 2019. The difference between the new and old standards are on the tearing force index. The old version is based on the thickness of the leather to classify and to determine the index of tearing force. The new standard is based on the thickness of the leather coating to determine the relevant physical and chemical performance indicators.





CHINA MARKET WATCH

最新标准《家具用皮革 GB/T 16799-2018》于今年7月1号生效

新标准《家具用皮革 GB/T 16799-2018》于今年 7 月 1 号生效,新版和旧版标准在撕裂力指标上内容有变化,旧版标准是依据皮革的厚度来对产品进行分类,以此来确定撕裂力的指标;新版标准是依据皮革涂层厚度来确定相关理化性能的指标值。

Source: https://baijiahao.baidu.com/s?id=1631706073954801895&wfr=spider&for=pc

7. Nestlé, with over 500 Factories, Abandon Plastic Packaging Caused a Huge Impact on The Soft Packaging Industry

Nestlé, one of the world's largest food and beverage companies, announced that they will gradually replace their original plastic packaging with paper materials. Nestlé currently has more than 500 factories globally and is famous for producing chocolate bars and instant coffee. In fact, Nestlé is one of the large customers in soft bag industry. The insiders said that the Nestlé's move may prompt other peers to follow. They claimed that they have not yet obtained the patent for this packaging technology, and allow others to use the technology from April 2020: "We hope that the industry can use paper packaging instead."

坐拥超 500 家厂的雀巢将弃用塑料包装,对软包业杀伤力巨大!

全球最大的食品饮品公司之一雀巢宣布他们将逐步用纸质材料取代 原有的塑料包装。雀巢目前在全球拥有 500 多家工厂,以生产巧克 力棒和速溶咖啡闻名遐迩,可以说是软包行业的超大客户!有业内 人士表示,雀巢的举动可能会促使其他同行跟进,他们表示自己尚 未获得此包装技术专利,并允许其他人从明年 4 月起使用该技术: "我们希望这个行业使用纸张。"



Source: http://www.sohu.com/a/328191369_199708

The information contained in this newsletter is obtained from sources believed to be accurate to the best knowledge of the STC. It is distributed without warranty, representation, inducement or license of any kind and STC does not assume any legal responsibility for use or reliance upon same.